

Title (en)
SECURITY ANCHORING DEVICE.

Title (de)
SICHERHEITSVERANKERUNGSVORRICHTUNG.

Title (fr)
DISPOSITIF D'ANCRAGE DE SECURITE.

Publication
EP 0195775 A1 19861001 (EN)

Application
EP 85902941 A 19850621

Priority
AU 564184 A 19840622

Abstract (en)
[origin: WO8600365A1] A security apparatus to secure a portable article to a fixture which preferably comprises a mounting means (10), an elongated member (22) having a first end and a second end, the first end being fixed to the mounting means (10), and a lock means (30, 32), the lock means (30, 32) being arranged to be detachably fixed to the elongated member (22), the apparatus being further arranged, in use, to be secured to a fixture and to a portable article so as to reversibly secure the portable article.

Abstract (fr)
Appareil de sécurité pour fixer un article portable à un équipement comportant de préférence un dispositif de montage (10), un élément allongé (22) doté d'une première extrémité et d'une seconde extrémité, la première extrémité étant fixée au dispositif de montage (10), ainsi qu'un dispositif de blocage (30, 32), ce dispositif de blocage (30, 32) étant conçu pour être fixé de manière détachable à l'élément allongé (22); l'appareil est en outre conçu pour être fixé lors de l'utilisation à un équipement et à un article portable afin de fixer de manière réversible l'article portable.

IPC 1-7
E05B 73/00

IPC 8 full level
E05B 73/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
E05B 73/0005 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8600365A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8600365 A1 19860116; EP 0195775 A1 19861001

DOCDB simple family (application)
AU 8500133 W 19850621; EP 85902941 A 19850621